



Compte-rendu

Changement des critères de remboursement des activités culturelles

Sorties culturelles:

- Toute sortie incluant: film (dans le cadre d'un festival ou évènement artistique/culturelle), théâtre, Cirque du Soleil, concerts de musique (classique et traditionnelle du monde), Opera, musée, répertoire littéraire (archives), et sorties dans des lieux historiques.
- 50% du cout de l'activité jusqu'à un maximum de 20\$ remboursé par personne par évènement, maximum 2 évènements par personne par session.
- Budget total de 300\$ par session.
- Premier arrivé premier servi, si c'est un groupe, la somme permise sera séparé équitablement entre les participants.
- Non rétroactif.
- L'activité ne doit pas être dans le cadre de collectes de financement ou d'autres promotions.

Cultural activities:

- Activities such as: film (in the context of a festival or at artistic and cultural events), theater, Cirque du Soleil, musical concerts (classic or folkloric in nature), opera, museums, archives, and landmark or historic location visits.
- 50% of the cost of the activity will be covered up to a maximum of 20\$ per person per event, maximum 2 events per person per session.
- Total budget for the program is 300\$ per semester, so attributions will work with a first come first serve system; in the case of group activities, the total sum will be split equally between all the participants.
- Non retroactive.
- The activity must not be in the context of a fund raising event or any other financial promotions.